

MAJLIS PEBANDARAN KANGAR, PERLIS
KENYATAAN TAWARAN

RUJUKAN : MPK.Ps. 027 / 28

BERTARIKH : 26 APRIL 2016

1. Tawaran adalah dipelawa bagi **PEMBAUT / PEMBEKAL TEMPATAN BERTARAF BUMIPUTERA** yang berdaftar dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dan masih dibenarkan untuk menyertai sebutharga berikut :-

SIJIL / KOD BIDANG	BUTIRAN TAWARAN	TAKLIMAT TAPAK
<p style="text-align: center;">KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA</p> <p>210101 HARDWARE (LOW END TECHNOLOGY) - SUPPLY ALL TYPES OF COMPUTER HARDWARE INCLUDING PC, NOTEBOOK, PRINTER, DOCUMENT SCANNER, PERIPHERALS AND MAINTENANCE</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>210102 HARDWARE (HIGH END TECHNOLOGY) - ALL TYPES OF SERVER, MAINFRAME, HIGH END PRINTERS, STORAGE AREA NETWORK (SAN, NAS) INCLUDING MAINTENANCE</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>210103 SOFTWARE - SUPPLY ALL COMPUTER SOFTWARE, OPERATING SYSTEM, DATABASE, OFF-THE-SHELF PACKAGES INCLUDING MAINTENANCE</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>210104 SOFTWARE/SYSTEM DEVELOPMENT/CUSTOMIZATION AND MAINTENANCE INCLUDING DATA ENTRY, DATA PROCESSING</p> <p style="text-align: center;">DAN</p> <p>210105 TELECOMMUNICATION/NETWORKING-SUPPLY PRODUCT, INFRASTRUCTURE, SERVICES INCLUDING MAINTENANCE (LAN/WAN/INTERNET/WIRELESS/ SATELLITE)</p> <p style="text-align: center;">ATAU</p> <p style="text-align: center;">CIDB</p> <p style="text-align: center;">E02 (SISTEM PENGAWASAN DAN KESELAMATAN)</p>	<p>PERKHIDMATAN MENYELENGGARA SISTEM KAWALAN KESELAMATAN (CCTV) UNTUK MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS</p>	<p>TARIKH : 03 MEI 2016 (SELASA) MASA : 09.00 PAGI - 09.30 PAGI TEMPAT : BELAKANG PEJABAT MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS</p> <p>PERHATIAN PENTING :- DIWAJIBKAN DAN PERLU DIHADIRI OLEH PEGAWAI YANG DITAUHIAHKAN SEPERTI NAMA DALAM SIJIL PENDAFTARAN SAHAJA.</p>

YANG DIPERTUA,
MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS

MAJLIS PEBANDARAN KANGAR, PERLIS
KENYATAAN TAWARAN

2. Taklimat dan lawatan tapak adalah **DIWAJIBKAN DAN PERLU DIHADIRI OLEH PEGAWAI YANG DITAULIAHKAN SEPERTI NAMA DALAM SIJIL PENDAFTARAN SAHAJA**. Wakil-wakil kontraktor adalah tidak dibenarkan menghadiri taklimat dan lawatan tapak. Sila bawa bersama cop syarikat semasa lawatan tapak berkenaan.
3. Naskah dokumen tawaran boleh dibeli dengan harga **RM 10.00** daripada **BAHAGIAN PEROLEHAN, MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS** di alamat No. 192, Persiaran Jubli Emas, 01000 Kangar, Perlis mulai daripada **04 MEI 2016 (RABU) hingga 09 MEI 2016 (ISNIN)** sebelum jam 4.30 petang. Semasa mengambil dokumen tawaran, kontraktor hendaklah mengemukakan **SIJIL PENDAFTARAN** dengan **KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA** dan **SATU (1) SALINAN** bagi sijil tersebut.
4. Permohonan dan pengambilan borang yang lewat daripada tarikh disebutkan di atas tidak akan dilayan.
5. Dokumen tawaran yang telah dipenuhi dengan sempurna, hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat yang berlakari dan bertulis tajuk di sebelah kiri sampul surat dihantar supaya sampai ke Peti Tawaran di Majlis Perbandaran Kangar, tidak lewat dari jam **12.00 TENGAHARI** pada **11 MEI 2016 (RABU)**. Dokumen tawaran yang diserahkan selepas tarikh dan masa yang ditetapkan berbangkit dari apa jua sebab tidak akan dilayan.
6. Permohonan-permohonan dan pengambilan borang yang lewat daripada tarikh disebutkan di atas tidak akan dilayan.
7. Majlis tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah sekali atau mana-mana tawaran.

YANG DIPERTUA,
MAJLIS PERBANDARAN KANGAR, PERLIS